



Mississippi State Senate

COMMITTEE ASSIGNMENTS:

Finance, Chairman
Accountability, Efficiency, Transparency
Congressional Redistricting
Constitution
Economic Development
Elections
Judiciary, Division A
Legislative Budget Committee
Legislative Reapportionment

SENATOR JOEY FILLINGANE

41st District
Covington, Forrest, Jefferson Davis,
Lamar and Marion Counties
8 Westbrook Drive
Sumrall, MS 39482
(601) 264-3323
Fax: (601) 264-3363

October 15, 2024

RE: Letter of Condolences for Dr. Nikolay Nichandrov, President of the Russian Academy of Education

TO: The Russian Academy of Education

The State of Mississippi in the United States of America sends our official condolences to the family and friends of Dr. Nikolay Nichandrov, the President of the Russian Academy of Education, who passed away on October 11, 2024 in Moscow, Russia.

We were honored to meet Dr. Nikandrov in the state of Mississippi during his March 2009 visit to the University of Southern Mississippi. Dr. Nikandrov was providing a solution to many problems in Russia by supporting the teaching of Biblical principles upon which the country was founded. He often said "You cannot call a person educated who has not read the Bible".

We appreciate the recommendation he made when he spoke to our state Legislature in Jackson, Mississippi that the United States would benefit greatly by returning to our Biblical roots. He knew that the fear of the LORD is the beginning of all wisdom and his wisdom will be greatly missed.

A handwritten signature in blue ink that reads "Joey Fillingane".

Senator Joey Fillingane

15 октября 2024 год

Штат Миссисипи (США) выражает свои соболезнования семье и друзьям доктора Николая Никандрова, президента Российской академии образования, который скончался 11 октября 2024 года в Москве, Россия.

Для нас было честью встретиться с доктором Никандровым в штате Миссисипи во время его визита в Университет Южного Миссисипи в марте 2009 года. Доктор Никандров предлагал пути развития системы образования в России, поддерживая преподавание библейских принципов, на которых была основана страна. Он часто говорил: «Нельзя назвать человека образованным, если он не читал Библию».

Мы высоко ценим рекомендацию, которую он сделал, когда выступал перед нашим законодательным органом в Джексоне, Миссисипи, о том, что Соединенные Штаты значительно выиграли бы от возвращения к своим библейским корням. Он знал, что страх Господень — начало всякой мудрости, и его мудрости будет очень не хватать.

Сенатор Джоуи Филлингейн